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§ 1.  Sammanträdet öppnas 
Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen. Ett särskilt välkommen riktades till 
stadsdelsnämndens ordförande Berit Kruse som bjudits in till dagens möte. Sammanträdet 
förklarades därmed öppnat.  
 
§ 2.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  
 
§ 3.   Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll 3: 2005 från sammanträdet den 4 mars 2005 blivit justerat  
och utsänt. Protokollet läggs därmed till handlingarna. 
 
§ 4. Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg valdes att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 14 april kl.09.00 
 
§ 5.  Besök av stadsdelsnämndens ordförande Berit Kruse 
Stadsdelsnämndens ordförande Berit Kruse hälsades välkommen. Vice ordförande Fredrik 
Wallén var förhindrad att delta i dagens möte. 
 
Rådets ordförande framförde att samarbetet med såväl förvaltningen som nämnden.    
är gott. Tiden kan dock vara ett hinder då synpunkter ska lämnas i olika ärenden med kort 
varsel. Berit Kruse föreslog att Rådet, förutom nämndens ordförande och vice ordförande, 
någon gång per år ska bjuda in t.ex. nämndens gruppledare för gemensam diskussion i 
angelägna äldrefrågor.  
 
Ett strategiskt ärende ska tas fram till november inför nästa års budget. Ärendet ska 
beskriva vad som händer inom förvaltningen och vad som kommer att behöva göras, inte 
minst inom äldreomsorgen där det ska satsas mycket mer.  
 
Vidare diskuterades frågor kring seniorboenden och äldres oro inför framtiden. För dem 
som valt att bo kvar i seniorlägenhet ska eventuella renoveringar i lägenheterna ske med så 
lite rörelse och omflyttningar som möjligt.  
 
Serviceenheter såsom restaurang, fotvård m.m. ska enligt Berit Kruse finnas kvar på 
Hässelby Gårds äldreboende. 
 
Rådets ordförande framförde att planering för framtiden är viktigt och att det behöver 
inrättas boenden och aktiviteter även för de äldre i Vällingby. Vidare framfördes 
synpunkter om att pensionärsorganisationerna skulle kunna göra mycket mer för de äldre 
om högre anslag skulle avsättas till föreningsbidrag. Viktigt för de äldre att det finns olika 
sociala träffpunkter inom stadsdelsområdet. 
 
Diskuterades vidare frågor kring samnyttjande av lokaler som står tomma under olika tider 
och samordningsmöjligheter och rutiner kring detta inför framtiden.  
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Berit Kruse tackade för dagens möte och tar med tankarna kring diskussionerna som förts 
och ser fram emot många nya spännande områden inom äldreomsorgen. Nästa möte med 
nämndens presidium är utsatt till den 7 oktober 2005.  
  
§ 6.  Rapport från förtroenderåden  
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets möte den 23 mars. 
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind rapporterade från förtroenderådets årsmöte den 7 april. 
 
§ 7.  Stadsdelsnämndens sammanträde den 26 april 2005  
Informations- och uppsökandearbetet bland äldre 
Gudrun Sjödin redogjorde för förvaltningens planerade inriktning för informations- och 
uppsökande arbete bland äldre. Uppsökande arbete ska påbörjas bland makar där den 
yngre är född 1923 och 1924. En äldreomsorgsmässa planeras under en dag i september. 
Syftet med dagen är att under trevliga former ge äldre personer upplysningar och 
information om äldreomsorgens tjänster av vård, omsorg och olika boenden. 
En arbetsgrupp ska arbeta fram innehållet i mässan. Önskvärt att få med representanter 
från Rådet i gruppen. Rådet beslutade att utse Sigvard Ländin som representant. Vidare 
beslutades att Allan Hjortstad ska tillfrågas.   
 
§ 8.  Omvandling av servicehus till seniorboende 
Gudrun Sjödin informerade att omvandlingen av alla servicehuslägenheter till 
seniorboende på Hässelby Gårds äldreboende nu är slutförd. Alla boende, förutom en 
person, har valt att bo kvar i sin lägenhet efter omvandlingen. 
Äldrecentrum har nu påbörjat en utvärdering av arbetet kring omvandlingen. Intervjuer 
kommer att inledas med såväl anställda som boende fr.o.m. nästa vecka.  
 
§ 9.   Information om granskning av äldreomsorgens verksamhet 
Lennart Keberg informerade att två av stadens äldreomsorgsinspektörer har påbörjat en 
granskning av äldreomsorgens verksamhet i Hässelby-Vällingby. Granskningen kommer 
att pågå under mars – september. Granskningen redovisas därefter i en rapport. 
 
 10. Kompetensstegen 
Gudrun Sjödin informerade att 10 intresseanmälningar om kompetens- och utvecklings-
projekt för ca 2 milj. kronor lämnats in till Kompetensstegen. Nästa steg är att skriva 
ansökningar som därefter ska beslutas av nämnden i juni. 
  
§ 11.     Projekt Hässelby Gård 
Lennart Keberg informerade att Projekt Hässelby Gård är förenat med 
upphandlingssekretess varför någon information om hur arbetet ska bedrivas på 
Äldrecentralen inte kommer att lämnas förrän förfrågningsunderlaget blir offentligt.   
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§ 12.  Övrig information från äldreomsorgen 
Diskuterades hur särskilda boenden ska se ut i framtiden. Finns det någon form av 
kollektivt boende för specifika grupper som skulle behövas? Lennart Keberg vill att Rådet 
funderar över boendefrågor i stort då detta är angelägna frågor inför framtiden.  
 
§ 13.   Övriga frågor 
Per Westberg informerade om Social Handbok 2005 som man beställt inom SPF. 
Birgit Grahn tar med ett ex som ges ut av Folksam till nästa möte så att alla får kännedom 
om handboken. 
 
§ 14. Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för dagens sammanträde och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa sammanträde är utsatt till fredagen den 29 april, kl. 09.00 – 11.00. 
  
 
 
 
 
 
    
 
     


